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In ruim vijftig gemeenten in Nederland hangen camera's van de Chinese merken Hikvision en Dahua, 
blijkt uit onderzoek van de NOS. De merken zijn populair maar controversieel: de camera's zijn goed 
en niet duur, maar er zijn zorgen over spionage en mensenrechtenschendingen door de fabrikanten. 
Op het gebied van economische spionage is China zelfs de "grootste bedreiging" voor Nederland, 
concludeerde de AIVD in zijn laatste jaarverslag. 
 
Naar wij ook uit een artikel uit Omroep Zeeland begrijpen wordt ook in gemeente Kapelle gebruik 
gemaakt van camera's van Hikvision, aan de achterkant van het gemeentehuis. 
De gemeente Borsele liet aan Omroep Zeeland weten geen onnodige risico’s te willen lopen en  
laat de Chinese camera’s weghalen. Ook bij Amerikaanse overheidsgebouwen en in het 
Europarlement zijn de camera’s taboe. Uit een reactie in Omroep Zeeland begrijpen we dat de 
gemeente serieus naar het gebruik kijkt, maar voor zover ik weet nog niet besloten heeft ze te 
vervangen. 
 
Daarom heeft D66 Kapelle de volgende vragen: 

- Waarom neemt Kapelle niet, net als Borsele of het Europarlement, het zekere voor het 
onzekere en haalt het de Chinese camera’s weg? 

- In hoeverre wordt in het algemeen bij inkoop van apparatuur rekening gehouden met 
veiligheidsrisico’s of mensenrechtenschendingen die aan sommige leveranciers verbonden 
zijn? 

 


